



Gotlands Motorförening

MOTOCROSS

GMF motocross styrelsemöte

Organisationsnummer 834001-3245

Nr: 202403 Datum: 2024-03-02

Närvarande: Morgan Carlsson, Micael Bäckström, Marcus Björklund, Jimmie Rieem, Jesper Cederlund och Jenny Hassel.

Medlemma inbjudna till öppet forum för 2024. 37 stycken närvarande.

§1 Ordförande öppnar mötet.

§2 Protokoll förses av Morgan och justeras av Jimmie.

§3 Godkännande av dagordning.

§4 Genomgång av föregående protokoll. Verksamhetsberättelse utsänd inför mötet- föredras också på mötet. Justeringar i verksamhetsberättelse- två genomförda KM för 2023. Verksamhetsplan för 2024- samt vision för framtiden.

§5 Ekonomi:

249 000kr på kontot plus 200 000 kr på sparkonto, dedikerat framtida bana.

Politiskt inriktningsbeslut om att föreningen får vara kvar på Skogsholm. Det ska ske sluttäckning av tippen och det kommer att påverka föreningen – vi kommer att behöva ha pengar för att kunna återställa banans fulla omfattning.

Framtida lutning på banan ca 30 grader – så lite flackare än i dag.

Genomgång resultaträkning – bidragen är västenliga för att bedriva verksamheten. Viktig att vi har ett litet överskott så att vi kan fortsätta utvecklas, dessa överskott gör att vi också har större möjligheter för större bidrag. Föreningen söker både driftsbidrag och investeringsbidrag.

Raukracet är otroligt viktigt för vår ekonomi, genomförda KM bidrar också väl till kassan. Dessa insatser gör att vi i dagsläget inte behöver ha medlemmarnas hjälp med att sälja tex lotter och andra saker för att bidra till klubben.

§6 Tävlingar:

Vi informerar om vikten av att anmäla sig till Raukracet i tid då det förra året blev fullt väldigt snabbt i några klasser. Skulle vara tråkigt om någon av gotlänningarna inte fick delta pga platsbrist. Vi har ännu inte beslutat om vi ska öppna upp för två heat i de klasser som blir fulla. Vi gjorde det i 2 klasser 2023 men det blir inte så många fler än 30 stycken och framför allt så blir dagarna väldigt långa för funktionärerna.

Raukracet vecka 29 är uppmärksammat från Svemo. Det är en väl genomförd tävling med ett gott renommé.

Till årets tävling ska vi se över möjligheten att ha tidskval.

Vi ska även se över möjligheten för kringaktiviteter. Hop Shed, Kneippbyn osv.

Förslag från medlemmarna att stryka Rookie och istället ha en 50G klass i både KM och Raukracet vilket vi beslutar att genomföra.

Vi avser köra 4 stycken KM tävlingar. Den korta kvällstävlingen vi körde 2023 på en vardagkväll var mycket uppskattad och flera sådana önskas. Vid kvällstävlingar anses 17:00 vara en bra tid att dra igång. Vi diskuterar möjligheten att ta inskrivningen vid startgrinden för att tjäna tid. Detta skulle vara fullt möjligt om alla med egen transponder anger transpondernummer i svemo TA och om de som vill hyra transponder anger det i anmälan.

§7 Crosskolan:

P18 kommer troligtvis att ändra öppettiderna på lördagar till 10-14. Detta för att GEC vill försöka uppfylla grannarnas önskemål. Det innebär att det inte går att ha crosskola där innan ordinarie träning. Kan det finnas andra banor? Othem är tyvärr ofta blöt och dålig samma tid som Skogsholm. Vi ska ha en dialog med GEC att de ska försöka få tillstånd att köra 9-14 och att vi kortar ner träningstiden för de stora till 3 timmar för att värna om ungdomsverksamheten. Då skulle det vara möjligt att ha crosskola 2 timmar innan ordinarie träning.

Några andra tankar som är bra att beakta, det vore toppen om vi kan få till prova på banan som vi skickat in förslag på. (i skogen norr om bilklubben) Vi får se vad Miljö och hälsa återkommer med.

Barnledare behövs till crosskolan. Anton Olofsson tar med sig frågan och återkommer.

§8 Övriga frågor:

Vi påtalar vikten av att medlemmarna ser till att uppdatera sin mailadress i idrottonline.

Viktig information kring aktiviteter osv kommer denna väg.

CAKE – förening från Gotland Ring, deras container kommer att landa på Skogsholm. Deras utrustning får vår förening låna. Tex 4-start grind. Avtal ska upprättas om vad som gäller.

V 29 kommer containern att flytta då GMF behöver ha platsen för övrig verksamhet då.

Lägerverksamhet

Vi kommer att ha ett träningsläger i Uppvidinge 6-7/4. (25 anmälda nu)

Finns det önskan om att ha fler läger. Vi diskuterar möjligheten att även ha läger på ön.

Det finns möjlighet att söka bidrag för ett enduroinriktat läger, kanske innan GGN? Bidraget kan täcka tränare, resa/logi-bidrag till luncher.

Vi ser vidare på möjligheterna att genomföra det.

Arbetsdagar.

Medlemmarna vill helst ha arbetsdagar på helgerna då det är lättare att kombinera med träning. Förslag på upplägg.

Kanske köra en lagträning – gratis att delta om man bidragit på arbetsdagen, annars avgift (mkt högre än vanligt). Ha lite bättre priser på hamburgare och kioskvaror denna dag.

Bangrupp

Cirka 10 stycken, bra bemanning, så det känns bra inför säsongen och året.

Kiosk

Lisa kan fortsätta med inköp men det behövs fler som tar ansvar för att bemanna. Idag är det nästan bara guldhälmföräldrar som hjälper till. Det behövs cirka 4 stycken till.

Uppdatera instruktion för träningsansvarig – sätta på kaffe, märka upp vart saker finns och hur saker funkar. Info om vart man ska höra av sig när beställning ska göras.

Vi får inte glömma bort att kiosken är en stor inkomstkälla för klubben.

Tidtagning

Erik Larsson kan vara behjälplig men vill ha möjlighet att köra själv. Eleonore Frimodigs och Krister Gottvald kan hjälpa till. Vi saknar dock någon som vill ta huvudansvaret. Det är en förutsättning för att vi ska kunna genomföra tävlingar. Vi behöver säkra resursen för framtida tävlingar. Kanske kan man dela upp så att någon bistår på förmiddag och kör på eftermiddag.

Transponderhantering.

Markus Björklund tar över. Jenny visar hur man gör. Erik har flera trasiga transponders som behöver bytas ut nu.

Mål

Conny Rudberg och Morgan Carlsson

Prisansvarig

Annelie Lien

Tränarutbildning

Jonas Yllander, Anton Olofsson, Lars Bengtsson och Mats Johansson anmäler intresse.

Ungdomsträning steg 2

Henrik Isgren, Georg Arenvi, Albin Werkander och Jesper Cederlund kan tänka sig att vara tränare.

Bidrag

Det finns massor av bidrag att söka – men krävs engagemang i detta också. Vi hade gärna sett någon som vill bidra inom detta område också.

§9 Nästa möte 2024-03-04. Konstituerande via teams.

§10 Mötet avslutas.

Ordförande

Justerare

Micael Bäckström

Jimmie Rieem